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ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: Ścieżka przez Błonia 
 
Na wniosek mieszkańców zwracam się z zapytaniem czy istnieje możliwość stworzenia 
na Błoniach ścieżki, która zastąpiła aby aktualnie wydeptany skrót. W deszczowe dni 
ścieżka zamienia się w błotną pułapkę i mieszkańcy zwrócili się do mnie z prośbą o 
zweryfikowanie możliwości stworzenia w to miejsce np. ścieżki ze żwiru. 
 
Z góry dziękuję za przychylność 

Z wyrazami szacunku 

Agnieszka Łętocha 

Radna Miasta Krakowa 

 


